
 
 

КРОПИВНИЦЬКА  МІСЬКА  РАДА  

 

П Р О Т О К О Л   №  26 

шістнадцятого засідання дев’ятої сесії Кропивницької  

міської ради восьмого скликання 

 

від 19 жовтня 2023 року  м. Кропивницький 

 

Під час засідання здійснювалась онлайн-трансляція. 

 

Колюка О.С., секретар міської ради: 
Доброго дня, шановні депутати, депутатки, присутні! 

Прошу зайняти робочі місця у сесійній залі. 

 

Шановні колеги, колежанки! 

Прошу зареєструватися. 

 

Проходить реєстрація депутатів міської ради за допомогою електронної 

системи голосування ‟Рада-В”. 

 

Шановні депутати, депутатки! 

На шістнадцяте засідання дев’ятої сесії міської ради прибуло та 

зареєструвалося 23 депутати. Відсутні 20. Кворум, необхідний для проведення 

засідання сесії, є.  

Розпочинаємо роботу. 

 

Висловив слова безмежної шани та вдячності захисникам та захисницям 

України, співчуття родинам та близьким всіх українців, які стали жертвами  

російсько-української війни.  

Запропонував вшанувати хвилиною мовчання пам'ять всіх загиблих 

українців. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

У роботі шістнадцятого засідання дев’ятої сесії міської ради бере участь 

Стецюк В.Н. – голова Подільської районної у місті Кропивницькому ради. 

 

Член робочої президії, голова постійної комісії з питань бюджету та 

податкової політики, Бірець Дмитро Миколайович – на робочому місці. 
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Шановні колеги, колежанки! 

Згідно зі статтею 32 Регламенту міської ради депутатські запитання, заяви 

і оголошення оголошуються депутатами на початку будь-якого пленарного 

засідання сесії. 

 

Секретар міської ради звернув увагу депутатів, що 10 жовтня 2023 року 

Президент України підписав Закон України №  3384-IX ‟Про внесення змін до 

деяких законів України про визначення порядку подання декларацій осіб, 

уповноважених на виконання функцій держави або місцевого самоврядування, 

в умовах воєнного стану”, згідно з яким відновлюється декларування в умовах 

воєнного стану. 

Пояснив, що прикінцевими положеннями цього Закону встановлено, що 

особи, які у 2022-2023 роках не подали декларацію особи, уповноваженої на 

виконання функцій держави або місцевого самоврядування, відповідно до 

статті 45 Закону України ‟Про запобігання корупції”, подають такі 

декларації не пізніше 90 календарних днів з дня набрання чинності Законом 

№  3384-IX. 

Наголосив, що кампанія декларування за 2021-2022 роки триватиме  

до 31 січня 2024 року. До зазначеної дати декларанти мають подати 

декларації за  відповідні звітні періоди у 2021-2022 роках, у тому числі для 

проведення спецперевірок, крім тих осіб, які подали їх добровільно раніше. 

Відзначив, що особи, які під час дії воєнного стану до набрання чинності  

Законом №  3384-IX вже подали декларації за 2021-2022 роки, мають право 

подати виправлені декларації за ці періоди. 

Поінформував, що 13 жовтня 2023 року на електронну пошту депутатів 

міської ради було направлено лист з детальною інформацією щодо порядку 

подання декларацій. Аналогічне повідомлення було розміщено в групі 

‟Депутати Кропивницької міської ради восьмого скликання” в месенджері 

соціальної мережі ‟Фейсбук”. 

 

Повідомив, що 30 вересня 2023 року у смт Новому відбулися громадські 

слухання з питання: ‟Приєднання водопровідних мереж смт Нового до мереж 

ОКВП ‟Дніпро-Кіровоград”. Протокол громадських слухань оприлюднено на 

офіційному вебсайті Кропивницької міської ради. Поінформував, що 

відповідно до Положення про громадські слухання у місті Кропивницькому, 

що є додатком до Статуту територіальної громади міста, пропозиції, 

викладені в протоколі громадських слухань, направлено Головному управлінню 

житлово-комунального господарства, відділу з питань інфраструктури 

Новенського старостинського округу Кропивницької міської ради,  

ОКВП ‟Дніпро-Кіровоград”, депутатам територіального виборчого округу 

№ 5 для розгляду в межах повноважень. Відзначив, що у разі надходження 

пропозицій на розгляд міської ради від суб’єктів розгляду за результатами 

опрацювання рішень громадських слухань, вони будуть розглянуті на засіданні 

сесії міської ради відповідно до її повноважень. 
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Ознайомив з пропозиціями, сформованими за результатами проведення 

громадських слухань.  

Звернув увагу, що вищезазначені пропозиції направлені на опрацювання  

до Головного управління житлово-комунального господарства,  

ОКВП ‟Дніпро-Кіровоград” та Новенського старостинського округу.  

Відзначив, що протокол громадських слухань з питання приєднання 

водопровідних мереж смт Нового до мереж ОКВП ‟Дніпро-Кіровоград” 

розміщено на офіційному вебсайті Кропивницької міської ради.  

 

Зарічна А.А., депутатка міської ради (фракція ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ 

‟СЛУГА НАРОДУ”, співголова депутатської групи ‟Міжфракційне 

депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), поінформувала про акцію 

‟Рожевий жовтень”, ініційовану депутатською групою ‟Міжфракційне 

депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”, щоб привернути увагу до 

проблеми щодо профілактики раку молочної залози. Закликала піклуватися 

про своє здоров’я та вчасно відвідувати лікаря-мамолога.  

 

Колюка О.С. наголосив, що всі рішення, які приймає міська рада є 

важливими для територіальної громади. Звернувся з проханням під час 

розгляду питань не залишати сесійний зал, брати участь у голосуванні та 

забезпечувати кворум, необхідний для прийняття рішень.  

 

Нагадав про алгоритм дій під час повітряної тривоги.  

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги, колежанки! 

Нагадую, що на минулому засіданні сесії міської ради ми не розглянули  

63 питання щодо регулювання земельних відносин.  

Вчора, на погоджувальній раді з керівниками депутатських фракцій, груп, 

головами постійних комісій було запропоновано внести зміни до порядку 

денного дев’ятої сесії міської ради щодо включення та виключення питань.  

У зв’язку з цим ставлю на голосування пропозицію повернутися до 

формування переліку питань порядку денного. Прошу голосувати.  

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

На погоджувальній раді було вирішено включити до порядку денного 

дев’ятої сесії міської ради чотири додаткових загальних питання. Перелік цих 

питань вам роздано перед початком засідання сесії.  
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Хто за те, щоб включити до порядку денного додаткове питання, 

запропоноване на погоджувальній раді, ‒ ‟Про депутатські запити депутатів 

міської ради”, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

Прийнято. 

 

Хто за те, щоб включити до порядку денного додаткове питання, 

запропоноване на погоджувальній раді, ‒ ‟Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1412 ‟Про бюджет 

Кропивницької міської територіальної громади на 2023 рік”, проєкт рішення 

за реєстраційним № 1758, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

Прийнято. 

 

Хто за те, щоб включити до порядку денного додаткове питання, 

запропоноване на погоджувальній раді, ‒ ‟Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 04 лютого 2022 року № 1096  

‟Про затвердження Програми капітального будівництва, реконструкції та 

капітального ремонту об’єктів комунального господарства і соціально-

культурного призначення міста Кропивницького на 2022-2024 роки” 

(зі змінами)”, проєкт рішення за реєстраційним № 1757, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

Прийнято. 

 

Хто за те, щоб включити до порядку денного додаткове питання, 

запропоноване на погоджувальній раді, ‒ ‟Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 93 ‟Про затвердження 

Міської програми профілактики та протидії злочинності ‟Безпечне місто” на 
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2021-2023 роки” (зі змінами)”, проєкт рішення за реєстраційним № 1759 

(доопрацьований), прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

Прийнято. 

 

Крім того, у зв’язку з висновками Верховного Суду з питань поновлення 

договорів оренди землі виникла необхідність у додатковому вивченні проєктів 

рішень з цих питань, тому на погоджувальній раді управлінням земельних 

відносин та охорони навколишнього природного середовища було 

запропоновано виключити із затвердженого порядку денного дев’ятої сесії 

міської ради питання за порядковими номерами 55-66. Пропоную 

проголосувати за кожне питання окремо.  

 

Хто за те, щоб виключити з порядку денного дев’ятої сесії питання  

‟Про поновлення ТОВ ‟Слов’яни-Кіровоград” договору оренди землі по  

вул. Генерала Жадова, 23, корп. 1”, проєкт рішення за реєстраційним № 1641, 

прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

Хто за те, щоб виключити з порядку денного дев’ятої сесії питання  

‟Про поновлення Ковальовій С.А. договору оренди земельної ділянки  

по вул. Покровській, 12-б”, проєкт рішення за реєстраційним № 1618, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

Хто за те, щоб виключити з порядку денного дев’ятої сесії питання  

‟Про поновлення ФОП Полєтаєву С.І. договору оренди землі по  
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просп. Перемоги, 14-б”, проєкт рішення за реєстраційним № 1613, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 
 

Хто за те, щоб виключити з порядку денного дев’ятої сесії питання  

‟Про поновлення ПП ‟Негоциант” договору оренди землі по  

просп. Інженерів, 15-а”, проєкт рішення за реєстраційним № 1614, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

Хто за те, щоб виключити з порядку денного дев’ятої сесії питання  

‟Про поновлення Димитрович Т.О. договору оренди землі по  

вул. Яновського, 102”, проєкт рішення за реєстраційним № 1640, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

Хто за те, щоб виключити з порядку денного дев’ятої сесії питання  

‟Про поновлення Мартиновій Л.М. договору оренди землі по 

вул. Яновського, 155”, проєкт рішення за реєстраційним № 1551, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 
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Хто за те, щоб виключити з порядку денного дев’ятої сесії питання  

‟Про поновлення ТОВ ‟ОЕЗ ГРАДОЛІЯ” договору оренди землі  

по вул. Першій Виставковій, 37-ф, смт Нове”, проєкт рішення за 

реєстраційним № 1642, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

Хто за те, щоб виключити з порядку денного дев’ятої сесії питання  

‟Про поновлення Щербак О.В. договору оренди землі по  

вул. Преображенській, 15-в”, проєкт рішення за реєстраційним № 1661, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

Хто за те, щоб виключити з порядку денного дев’ятої сесії питання  

‟Про поновлення ФОП Короні Л.П. договору оренди землі по  

вул. Гоголя, 95/46”, проєкт рішення за реєстраційним № 1693, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

Прийнято. 

 

Хто за те, щоб виключити з порядку денного дев’ятої сесії питання  

‟Про поновлення Турчанович С.М. договору оренди земельної ділянки по  

вул. Лінія 5-а, 21-а”, проєкт рішення за реєстраційним № 1694, прошу 

голосувати. 

 

 

 

 



8 
 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

Хто за те, щоб виключити з порядку денного дев’ятої сесії питання  

‟Про поновлення Барбуну О.В. договору оренди земельної ділянки по  

вул. Ірпінській (Байкальській), 107-а”, проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1695, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

Прийнято. 

 

Хто за те, щоб виключити з порядку денного дев’ятої сесії питання  

‟Про поновлення Марчинському В.Г. договору оренди земельної ділянки по 

вул. Гоголя, 95/46”, проєкт рішення за реєстраційним № 1493, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

Прийнято. 

 

Чи будуть ще пропозиції щодо порядку денного? Немає. 

Пропоную затвердити зміни та доповнення до порядку денного дев’ятої 

сесії та в цілому. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1700 “Про внесення змін та доповнень до 

порядку денного дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого 

скликання” (додається). 
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Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

Пропоную додаткові загальні питання розглянути на початку пленарного 

засідання, потім розглянути питання щодо регулювання земельних відносин. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги, колежанки! 

Переходимо до розгляду питань порядку денного.  

Перше питання ‒ ‟Про депутатські запити депутатів міської ради”.  

Повідомляю, що попередньо зареєстрованих депутатських запитів немає. 

Якщо у депутатів є депутатські запити, прошу їх оголосити. 

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), 

оголосила депутатський запит (додається) щодо створення робочої групи 

для вивчення питання доцільності приєднання водопровідних мереж  

смт Нового до мереж ОКВП ‟Дніпро-Кіровоград”. 

 

Колюка О.С. пояснив, що виконавчими органами Кропивницької міської 

ради планується створити робочу групу з метою фахового вивчення питання 

щодо доцільності приєднання водопровідних мереж смт Нового до мереж 

ОКВП ‟Дніпро-Кіровоград”. 

 

Бірець Д.М., депутат міської ради (голова фракції політичної партії 

‟Пропозиція”), підтримав необхідність створення робочої групи для вивчення 

питання доцільності приєднання водопровідних мереж смт Нового до мереж 

ОКВП ‟Дніпро-Кіровоград” у складі, запропонованому виконавчими органами 

міської ради. Пояснив, що питання щодо забезпечення смт Нового якісною 

водою за оптимального тарифу розглядається уже давно. Відзначив, що після 

завершення воєнного стану тарифи будуть зростати. Запитав, чи 

поінформовані новенці щодо можливої вартості тарифу на водопостачання 

у разі відновлення роботи свердловин. 

 

Яремчук В.С. пояснила позицію щодо відновлення роботи свердловин у 

смт Новому та створення робочої групи.  
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Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), 

прокоментувала, що мешканці смт Нового обізнані щодо можливого тарифу 

на водопостачання. Підтримала пропозиції щодо створення робочої групи.  

 

Колюка О.С. наголосив, що основним у вирішенні будь-якого питання є 

комунікація з громадою.  

 

Бірець Д.М. уточнив, що до складу робочої групи мають бути включені 

фахівці, визначені виконавчими органами міської ради. Відзначив, що саме 

виконавчі органи будуть нести відповідальність за прийняті рішення.  

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще запитання по суті депутатського запиту? Немає. 

Ставлю на голосування пропозицію підтримати депутатський запит 

депутатки Яремчук В.С. Прошу визначитись і проголосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1701 “Про депутатський запит депутатки 

Кропивницької міської ради В.Яремчук” (додається). 

 

 Цертій О.М., депутат міської ради (голова фракції політичної партії 

‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”): 

Шановні колеги, колежанки! 

 Я хотів би порушити важливе, на мій погляд, питання щодо регулювання 

у сфері земельних відносин. Мова йде про поновлення договорів оренди 

земельних ділянок комунальної форми власності, які були укладені до  

липня 2020 року. До цієї дати діяла попередня норма Закону України  

‟Про оренду землі”, а саме стаття 33, згідно з якою орендарі за певних умов 

мали змогу в автоматичному режимі поновлювати договори оренди за 

принципом ‟мовчазної згоди”.  

Це відбувалось наступним чином. Орендар за місяць до закінчення 

терміну дії договору оренди землі звертався до орендодавця з пропозицією 

поновити договір і подавав додаткову угоду, орендодавець протягом місяця з 

дати отримання цього повідомлення мав визначитися щодо поновлення або 

припинення договору оренди та істотними умовами, при виконанні яких він 

погоджується його поновити. У разі, якщо протягом місяця від власника 
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земельної ділянки до орендодавця не надходило письмових заперечень, такий 

договір оренди вважався автоматично поновленим на строк та умовах, які 

діяли в попередньому договорі.  

Відносно цього питання сформувалася стала судова практика і судові 

органи всіх інстанцій зазначають правильність такого підходу та  застосування 

норм законодавства. Більше того, суди вищих інстанцій зазначають у своїх 

рішеннях, що при розгляді питань щодо поновлення, припинення або внесення 

змін до договорів оренди земельних ділянок потрібно користуватися нормами 

законодавства, чинними на момент укладання таких договорів. Тобто всі 

договори оренди, укладені до липня 2020 року, мають аналізуватися з точки 

зору відповідності Закону України ‟Про оренду землі”, чинного на момент їх 

укладання.  

 Вважаю це абсолютно неприпустимим для територіальної громади, тому 

що лише власник нерухомого майна може приймати рішення, як 

розпоряджатися цим майном.  

 В нашому випадку саме представницький орган територіальної  

громади – Кропивницька міська рада, має приймати рішення щодо можливості 

поновлення або припинення таких договорів та визначатися з істотними 

умовами для їх погодження.  

Після внесення змін до земельного законодавства цю норму вилучили, і 

у статті 33 Закону України ‟Про оренду землі” йдеться тільки про переважне 

право орендарів на поновлення договорів оренди. На мою думку, питання 

щодо поновлення договорів оренди мають прискіпливо вивчатися по 

відношенню до тих земельних ділянок, на яких розташоване нерухоме майно, 

яке знаходиться у приватній власності. По суті, якщо у орендаря є право 

власності на нерухоме майно, то така земельна ділянка є своєрідною 

складовою: у разі переходу права власності на нерухоме майно відбувається 

автоматичний перехід права на земельну ділянку.  

 Внесені законодавцями зміни до Земельного кодексу України 

врегулювали питання, що з липня 2020 року поновлення договорів оренди 

можливо тільки для тих земельних ділянок, де відсутнє нерухоме майно. Це 

правильна позиція. Для нас дуже важливо вивчати питання щодо поновлення 

договорів оренди земельних ділянок, де відсутнє нерухоме майно, тому що,  як 

правило, це або заморожені, давно сформовані під час дії недосконалого 

законодавства активи, які за нагоди намагаються вигідно продати, ще й не 

сплачуючи орендну плату, або земельні ділянки, на яких розташовані 

тимчасові споруди. В такому випадку, потрібно не допускати застосування 

механізму автоматичного поновлення в режимі ‟мовчазної згоди”.  

 Ми не завжди маємо можливість оперативно розглянути звернення 

орендаря. Управління земельних відносин не знає, в якому форматі готувати 

відповідний проєкт рішення, тому готує його відповідно до вимог чинного 
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законодавства: якщо заявник звернувся з проханням поновити договір, то на 

розгляд сесії виноситься питання щодо поновлення договору оренди земельної 

ділянки. Але, зважаючи на те, що у депутатів виникають дискусійні питання, 

ми не можемо визначитися, у орендаря виникає можливість отримати рішення 

суду, згідно з яким додаткова угода до договору оренди вважається 

укладеною, та підтвердити таким чином законність користування земельною 

ділянкою. Про відновлення взагалі практично ніколи не йде мова.   

 Є декілька варіантів, як цьому запобігти, але хотів би, щоб над цим 

питанням попрацювали фахівці з юридичного управління спільно з  

управлінням земельних відносин та охорони навколишнього природного 

середовища міської ради.  

Переконаний, що вони запровадять оптимальний механізм щодо 

вирішення таких питань, щоб у виграші була і територіальна громада, і для 

орендарів не створювалися незручності.  

Як варіант, питання щодо поновлення договорів оренди земельних 

ділянок можна виносити на розгляд міської ради задовго до закінчення 

терміну їх дії.  

Прошу підтримати мій депутатський запит. На підставі цього запиту я 

не буду формувати і просити прийняти проєкт рішення з відповідними 

дорученнями.  

Думаю, що фахівці розберуться і нададуть механізм, який ми зможемо 

застосовувати. 

Прошу підтримати.  

 

Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської 

групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”): 

Олександре Миколайовичу! 

Питання, які ви порушуєте, є абсолютно слушними. У представників 

бізнесу та приватних підприємців є зауваження щодо продовження договорів 

оренди землі, на яких є нерухоме майно. Цей механізм має бути простим, 

легким, швидким та оперативним. Щодо земельних ділянок, на яких немає 

нерухомості, Ви правильно ставите акценти.  

Єдине незрозуміло. Зараз ми надаємо доручення виконавчим органам 

міської ради вивчити питання та надати відповідні пропозиції щодо механізму 

розгляду таких питань? За що ми будемо голосувати? 

 

Цертій О.М.: 

Депутатський запит – це завжди звернення до певних органів. За 

результатами розгляду запиту може бути прийнято рішення. Я не вношу 

жодного проєкту рішення, але вирішив звернутися до виконавчих органів 
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міської ради – юридичного управління та управління земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища, щоб вони напрацювали 

відповідний механізм, запропонували його реалізацію та винесли на розгляд 

профільної постійної комісії або до міської ради. Звісно, треба вивчити всі 

украдені договори оренди, виокремити ті з них, де відсутнє нерухоме майно та 

термін дії яких завершується, і заздалегідь готувати нашу позицію: проєкти 

рішень про поновлення чи відмову.  

 

Ковальова-Алокілі О.А.: 

Чи вказується строк, протягом якого мають бути відповідні 

напрацювання, та кому на розгляд надати цей механізм? Пропоную це 

зафіксувати. 

 

Цертій О.М.: 

Я думаю, що місяця буде достатньо. Механізм треба обов’язково 

розглянути на засіданні профільної постійної комісії. Якщо мене запросять, то 

це буде чудово. Потім можна зробити відповідне оголошення для депутатів, 

щоб вони розуміли як розглядати це питання. Якщо ми дійдемо згоди. На мою 

думку, ніяких сесійних рішень для цього приймати не потрібно. Просто треба 

буде правильно налагодити цей механізм.  

 

Мосін О.В., заступник міського голови з питань діяльності 

виконавчих органів ради: 

Олександре Миколайовичу! 

Дякую за те, що порушуєте такі питання. На минулому засіданні дев’ятої 

сесії було прийнято рішення щодо створення департаменту містобудування та 

земельних ресурсів, щоб мати перспективну стратегію моделювання розвитку 

міста Кропивницького. В питаннях щодо землекористування є моменти, коли 

проводиться відповідна інвентаризація. Станом на сьогодні управління 

земельних відносин та охорони навколишнього природного середовища 

перевиконало планові показники щодо проведення інвентаризації земельних 

ділянок, за які користувачі не сплачували кошти до бюджету громади. Така  

робота зараз інтенсивно проводиться. Зрозуміло, що потрібно заздалегідь 

опрацьовувати питання землекористування, приділяючи особливу увагу 

земельним ділянкам, на яких відсутні об’єкти із зареєстрованим правом 

власності. Департамент буде моделювати та викладати стратегію розвитку з 

урахуванням Генерального плану міста Кропивницького. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги, колежанки! 

Чи будуть ще запитання, коментарі, виступи? Немає. 
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Ставлю на голосування пропозицію підтримати депутатський запит 

депутата Цертія О.М. Прошу визначитись і проголосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1702 “Про усний депутатський запит депутата 

Кропивницької міської ради О.Цертія” (додається). 

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), 

оголосила депутатський запит (додається) щодо створення Алеї вшанування 

загиблих під час російсько-української війни вздовж 

вул. Театральної. 

 

Депутатка Колтунова К.С. (фракція політичної партії ‟Пропозиція”, 

співголова депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання 

‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”) та депутат Бєжан М.М. (фракція ПОЛІТИЧНОЇ 

ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”) виступили на підтримку депутатського запиту 

депутатки Яремчук В.С.  

Колтунова К.С. запросила депутатів долучитися до розробки дизайну та 

залучення коштів з метою виготовлення якісних конструкцій для вшанування 

пам’яті загиблих. 

 

Депутат Бєжан М.М. та депутатка Ковальова-Алокілі О.А.  

(голова фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня 

депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання  

‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”) запропонували вивчити питання щодо можливості 

створення Алеї вшанування загиблих під час російсько-української війни на 

пішохідній зоні центральної частини міста. 

 

Яремчук В.С. погодилась з пропозиціями депутатів. На запитання 

депутатки Ковальової-Алокілі О.А. щодо встановлення строків опрацювання 

питання, порушеного у депутатському запиті, пояснила, що відповідно до 

вимог чинного законодавства на опрацювання депутатського запиту 

відводиться місячний термін. 

 

Стрижаков А.О., депутат міської ради (голова фракції місцевої 

організації політичної партії ‟Перспектива міста”), запропоновував 
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розглянути варіант щодо розміщення зазначеної Алеї між краєзнавчим 

музеєм та ЦНАПом. 

 

Яремчук В.С. прокоментувала, що цієї локації буде замало. Пояснила, що 

треба врахувати багато нюансів і те, що війна продовжується.  

 

Колюка О.С. погодився з думкою колег, що треба надати можливість 

виконавчим органам міської ради опрацювати питання, тому у 

депутатському запиті не потрібно вказувати місце розташування Алеї. 

Відзначив, що департамент соціальної політики міської ради має певні 

напрацювання, пропозиції депутатів також будуть враховані.  

 

Колтунова К.С. наголосила на необхідності детального опрацювання 

дизайну конструкцій, які будуть встановлені, щоб була можливість 

розміщувати та дорозміщувати на них фотографії великого розміру 

Відзначила, що питання необхідно розглянути оперативно та створити Алею 

вшанування загиблих під час російсько-української війни в максимально стислі 

строки: до грудня-січня.  

 

Яремчук В.С. звернулася з проханням не відкладати розгляд 

депутатського запиту.  

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще пропозиції по суті депутатського запиту? Немає. 

Ставлю на голосування пропозицію підтримати депутатський запит 

депутатки Яремчук В.С. Прошу визначитись і проголосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1703 “Про депутатський запит депутатки 

Кропивницької міської ради В.Яремчук” (додається). 

 

Цертій О.М., депутат міської ради (голова фракції політичної партії 

‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”), озвучив депутатський запит 

щодо вжиття заходів стосовно капітального ремонту насипної  

дороги-дамби по вул. Героїв-рятувальників. На екрані проєктора 

продемонстрував фото, які відображають стан цього об’єкта, а саме 

просідання дорожнього полотна та вирви на тротуарній частині. Відзначив, 

що такий стан тротуарів наражає на небезпеку пішоходів, в тому числі 

школярів, які щодня пересуваються цим маршрутом з мікрорайону Нова 
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Балашівка до загальноосвітніх навчальних закладів, що розташовані  в районі 

Бєляєва.  

Зачитав вирішальну частину проєкту рішення: 

 

1. Підтримати усний депутатський запит депутата міської ради 

О.Цертія щодо вжиття заходів стосовно капітального ремонту насипної 

дороги-дамби по вул. Героїв-рятувальників.  

 

2. Управлінню капітального будівництва, Головному управлінню 

житлово-комунального господарства, відділу з питань надзвичайних 

ситуацій та цивільного захисту населення Кропивницької міської ради: 

невідкладно здійснити комісійне обстеження стану насипної  

дороги-дамби по вул. Героїв-рятувальників з метою визначення технічного 

стану, завдання на проєктування та визначення замовника робіт з її 

капітального ремонту;  

в найкоротші строки надати пропозиції на розгляд профільних постійних 

комісій, депутатів та депутаток Кропивницької міської ради щодо внесення 

змін до галузевих програм в частині розробки проєктно-кошторисної 

документації в 2023 році та виконання будівельних робіт з капітального 

ремонту в 2024 році;  

підготувати інформацію про виконання цього рішення депутату міської 

ради О.Цертію та управлінню апарату міської ради в місячний строк. 

  

3. Контроль за виконанням цього рішення покласти на постійні комісії 

міської ради з питань архітектурної діяльності, містобудування та 

капітального будівництва, з питань житлово-комунального господарства та 

транспорту, заступника міського голови з питань діяльності виконавчих 

органів ради О.Вергуна. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання по суті депутатського запиту? Немає. 

Ставлю на голосування пропозицію підтримати депутатський запит 

Цертія О.М. Прошу визначитись і проголосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1704 “Про усний депутатський запит депутата 

Кропивницької міської ради О.Цертія” (додається). 
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду питання порядку денного “Про внесення змін до 

рішення Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1412  

‟Про бюджет Кропивницької міської територіальної громади на 2023 рік”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1758. Доповідач Бочкова Л.Т. –  

начальник фінансового управління міської ради. 

 

Бочкова Л.Т. пояснила підстави щодо підготовки проєкту рішення  

№ 1758 та зміни, які пропонується внести до бюджету Кропивницької 

міської територіальної громади на 2023 рік.  

Озвучила рекомендації постійної комісії з питань бюджету та 

податкової політики, роздані депутатам, а саме: 

 

1. Внести зміни до показників проєкту рішення № 1758 (додатки 3, 4, 6): 

           гривень 

Головний розпорядник/ КТПКВК МБ Разом у тому числі: 

загальний 

фонд 

спеціальний 

фонд 

(бюджет 

розвитку) 

ВИДАТКИ  -13 925 400 +13 925 400 

Виконавчий комітет +2 482 000 +2 000 000 +482 000 

КПКВК 0210150 ‟Організаційне, 

інформаційно-аналітичне та матеріально-

технічне забезпечення діяльності міської 

ради” 

-350 000 -350 000  

КПКВК 0218210 ‟Муніципальні 

формування з охорони громадського 

порядку” 

+350 000 +350 000  

КПКВК 0218240 ‟Заходи та роботи з 

територіальної оборони”  

+100 000  +100 000 

КПКВК 0219800 ‟Субвенція з місцевого 

бюджету державному бюджету” 

+382 000  +382 000 

КПКВК 0219800 ‟Субвенція з місцевого 

бюджету державному бюджету” 

+2 000 000 +2 000 000  

Управління освіти +24 000 000 +14 000 000 +10 000 000 

КПКВК 0611010 ‟Надання дошкільної 

освіти” 

+6 289 100 +6 289 100  

КПКВК 0611021 ‟Надання загальної 

середньої освіти закладами загальної 

середньої освіти за рахунок коштів 

місцевого бюджету” 

+5 856 500 +5 856 500  

КПКВК 0611022 ‟Надання загальної 

середньої освіти спец. закладами загальної 

середньої освіти для дітей, які потребують 

корекції фізичного та/або розумового 

розвитку” 

+122 000 +122 000  
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КПКВК 0611025 ‟Надання загальної 

середньої освіти навчально-

реабілітаційними центрами для дітей з 

особливими освітніми потребами, 

зумовленими складними порушеннями 

розвитку” 

+122 000 +122 000  

КПКВК 0611070 ‟Надання позашкільної 

освіти закладами позашкільної освіти, 

заходи із позашкільної роботи з дітьми” 

+237 900 +237 900  

КПКВК 0611026 ‟Надання загальної 

середньої освіти міжшкільними 

ресурсними центрами” 

+219 600 +219 600  

КПКВК 0611091 ‟Підготовка кадрів 

закладами професійної (професійно-

технічно) освіти та іншими закладами 

освіти за рахунок коштів місцевого 

бюджету” 

+1 152 900 +1 152 900  

КПКВК 0611142 ‟Інші програми та заходи 

у сфері освіти (придбання мультимедійного 

обладнання)”  

+10 000 000  +10 000 000 

Управління охорони здоров’я  -2 548 400 +2 548 400 

КПКВК 0712010 ‟Багатопрофільна 

стаціонарна медична допомога населенню” 

+331 600 -2 368 400 +2 700 000 

КПКВК 0712100 ‟Стоматологічна 

допомога населенню” 

-151 600  -151 600 

КПКВК 0712151 ‟Забезпечення діяльності 

інших закладів у сфері охорони здоров’я” 

-180 000 -180 000  

Департамент соціальної політики +504 000 +504 000  

КПКВК 0813242 ‟Інші заходи у сфері 

соціального захисту і соціального 

забезпечення” 

+504 000 +504 000  

Управління молоді та спорту  -895 000 +895 000 

КПКВК 1113240 ‟Оздоровлення та 

відпочинок дітей, що здійснюються за 

рахунок коштів на оздоровлення громадян, 

які постраждали внаслідок Чорнобильської 

катастрофи” 

-1 395 680  -1 395 680  

КПКВК 1115031 ‟Утримання та 

навчально-тренувальна робота 

комунальних дитячо-юнацьких 

спортивних шкіл” 

+1 395 680 +500 680 +895 000 

Фінансове управління -26 986 000 -26 986 000  

КПКВК 3718710 ‟Резервний фонд 

місцевого бюджету” (нерозподілені 

видатки резервного фонду) 

-26 986 000 -26 986 000  

Фінансування (передача коштів із 

загального фонду до бюджету розвитку 

(спеціального фонду) 

 -13 925 400 +13 925 400 
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2. Внести відповідні зміни до джерел фінансування (додаток 2) та до 

текстової частини доопрацьованого проєкту рішення № 1758. 

 

На зауваження депутата Саєнка І.В. (фракція місцевої організації 

політичної партії ‟Перспектива міста”) щодо виконання рішення міської 

ради від 28.09.2023 № 1678 ‟Про депутатський запит депутата 

Кропивницької міської ради І.Саєнка” обґрунтувала збільшення видатків 

департаменту соціальної політики міської ради на суму 504 000 тис. грн. 

Пояснила, що зазначена сума була обрахована на підставі пропозицій 

департаменту соціальної політики міської ради. Відзначила, що депутати 

міської ради непропорційно використовують виділені їм кошти на надання 

одноразової адресної грошової допомоги мешканцям міста Кропивницького, 

які опинилися у складних життєвих обставинах.  

 

Депутатка Яремчук В.С. (фракція Політичної партії ‟ЄВРОПЕЙСЬКА 

СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи ‟Міжфракційне 

депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”) прокоментувала виступ 

Бочкової Л.Т. Відзначила, що дуже часто виникає ситуація, коли деякі 

депутати не в повному обсязі витрачають кошти, передбачені у бюджеті 

Кропивницької міської територіальної громади на надання одноразової 

адресної грошової допомоги мешканцям, а деякі – активно співпрацюють з 

громадою, тому наприкінці року змушені відмовляти заявникам через брак 

коштів.   

 

Вовк Ю.М., директор департаменту соціальної політики міської ради, на 

прохання депутатки Яремчук В.С. озвучила інформацію щодо залишку 

коштів, передбачених на надання одноразової адресної грошової допомоги 

мешканцям міста Кропивницького, які опинилися у складних життєвих 

обставинах, та суму невиплачених коштів за зверненнями громадян, які 

надійшли на розгляд комісії з розгляду питань щодо надання одноразової 

адресної грошової допомоги мешканцям міста Кропивницького. 

 

Артюх О.І., депутат міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”), підтримав депутатку Яремчук В.С. 

Поінформував, що через відсутність бюджетних коштів вже півроку не 

підписує громадянам звернення щодо надання їм грошової допомоги.  

 

Цертій О.М., депутат міської ради (голова фракції політичної партії 

‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”), як заступник голови постійної 

комісії міської ради з питань бюджету та податкової політики пояснив, що 

питання щодо збільшення видатків департаменту соціальної політики 

міської ради на надання одноразової адресної грошової допомоги мешканцям 

міста Кропивницького, які опинилися у складних життєвих обставинах, що 

виникло в результаті розгляду депутатського запиту депутата 
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Кропивницької міської ради Саєнка І.В., детально розглядалося комісією. 

Поінформував, що деякі з депутатів не витратили значну частину 

передбачених коштів. Запропонував звертатись до колег, щоб мати змогу 

опрацювати звернення громадян, що вже надійшли. Відзначив, що на 

кожному засіданні сесії міської ради розглядається питання щодо внесення 

змін до бюджету територіальної громади, тому за необхідності завжди 

можна збільшити суму коштів, передбачених на надання одноразової 

адресної грошової допомоги. Наголосив, що залишилося близько двох місяців, 

протягом яких можна буде освоїти ці кошти. Запропонував, за потреби, 

повернутися до розгляду цього питання на наступному засіданні сесії.  

 

Яремчук В.С. не погодилася з пропозицією депутата Цертія О.М. 

Висловила думку, що виконавчими органами міської ради ігнорується думка 

депутатів. Зауважила, що механізм щодо надання одноразової адресної 

грошової допомоги мешканцям міста Кропивницького, які опинилися у 

складних життєвих обставинах, є неефективним. Наголосила, що громадяни 

не повинні залежати від депутатів для отримання допомоги. Відзначила, що  

невикористані депутатами бюджетні кошти по завершенню бюджетного  

року повернуться до бюджету громади. Звернула увагу, що у 2023 році крайнє 

засідання комісії з розгляду питань щодо надання одноразової адресної 

грошової допомоги мешканцям міста Кропивницького відбудеться наприкінці 

листопада, тому не можна відкладати на наступне засідання сесії  розгляд 

зазначеного питання.  

 

Колюка О.С. прокоментував, що інформація щодо невикористаних 

депутатами коштів опрацьовувалася з метою розподілення цих коштів за 

згодою для виплати допомоги на підставі депутатських звернень, які вже 

надійшли на розгляд комісії з питань щодо надання одноразової адресної 

грошової допомоги мешканцям міста Кропивницького. Зауважив, що думка 

депутатів завжди береться до уваги, свідченням цьому є вчасно опрацьований 

депутатський запит депутата Саєнка І.В. Поінформував, що за інформацією 

директора департаменту соціальної політики міської ради невикористаною 

лишається значна сума коштів, тому на розгляд депутатів внесена 

пропозиція збільшити видатки департаменту соціальної політики на надання 

одноразової адресної грошової допомоги мешканцям міста саме  

на 504 000 тис. грн. 

 

Бочкова Л.Т. на прохання Колюки О.С. уточнила, що у бюджеті 

територіальної громади на 2023 рік на надання одноразової адресної грошової 

допомоги мешканцям міста за зверненнями депутатів передбачений 

фінансовий ресурс в сумі 2,100 млн грн, з яких використано 1,700 млн грн.  

У запропонованих змінах до бюджету територіальної громади на 2023 рік 

(проєкт рішення № 1758) цю суму пропонується збільшити на 0,504 млн грн. 

Відзначила, що з метою вирішення питання щодо розподілу цих коштів між 
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депутатами та порядку їх використання необхідно вносити зміни до 

Положення з розгляду питань щодо надання одноразової адресної грошової 

допомоги мешканцям міста Кропивницького. Підсумувала, що фінансовий 

ресурс є, тому необхідно визначитися з механізмом його розподілу.  

 

Колюка О.С. прокоментував, що деякі з депутатів використовують 

виділені їм кошти на надання одноразової адресної грошової допомоги 

мешканцям міста Кропивницького ще в першому кварталі, тому цих коштів 

завжди не буде вистачати.  

 

Депутати Саєнко І.В., Зарічна А.А. (фракція ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ 

‟СЛУГА НАРОДУ”, співголова депутатської групи ‟Міжфракційне 

депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”) висловили своє бачення 

ситуації, що склалась. 

 

Стрижаков А.О., депутат міської ради (голова фракції місцевої 

організації політичної партії ‟Перспектива міста”), запропонував внести 

зміни до проєкту рішення міської ради № 1758 в частині збільшення видатків 

по департаменту соціальної політики міської ради на надання одноразової 

адресної грошової допомоги мешканцям міста Кропивницького з розрахунку 

по 20 тис. грн кожному депутату. 

 

Мосін О.В., заступник міського голови з питань діяльності виконавчих 

органів ради, закликав підтримати пропозицію постійної комісії міської ради 

з питань бюджету та податкової політики без змін. 

 

Вовк Ю.М. на прохання депутатки Яремчук В.С. пояснила, що у разі 

прийняття міською радою рішення щодо перерозподілу невикористаних 

депутатами коштів можна буде перенаправити ці кошти на виплати за 

зверненнями депутатів, які вже надійшли та ще надійдуть до кінця 2023 року. 

 

Колюка О.С. запропонував підтримати проєкт рішення міської ради  

№ 1758 з урахуванням рекомендацій постійної комісії міської ради з питань 

бюджету та податкової політики, а під час перерви у роботі шістнадцятого 

засідання дев’ятої сесії напрацювати відповідний проєкт рішення щодо 

розподілу залишку невикористаних коштів, передбачених на надання 

одноразової адресної грошової допомоги мешканцям міста за зверненнями 

депутатів.  

 

Яремчук В.С. запропонувала не здійснювати пропорційного розподілу 

залишку невикористаних коштів між депутатами, передбачених на надання 

одноразової адресної грошової допомоги мешканцям міста за зверненнями 

депутатів, а підготувати проєкт рішення, щоб задовольнити заяви всіх 

громадян, які звернулися до депутатів. 
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Депутати Цертій О.М. та Табалов А.О. (голова фракції Політичної 

партії ‟НАШ КРАЙ”) не погодилися з пропозицією депутатки Яремчук В.С. 

Наголосили, що має бути справедливий підхід до розподілу фінансового 

ресурсу між депутатами.  

 

Бочкова Л.Т. наголосила, що відповідно до пропозицій постійної комісії 

міської ради з питань бюджету та податкової політики на виплату 

одноразової грошової допомоги мешканцям пропонується виділити 

додатковий фінансовий ресурс у сумі 504,0 тис. грн. Пояснила, що розподіл 

коштів між депутатами не стосується внесення змін до бюджету 

Кропивницької міської територіальної громади. Відзначила, що рішення 

міської ради від 28.09.2023 № 1678 ‟Про депутатський запит депутата 

Кропивницької міської ради І.Саєнка” виконано. 

 

Саєнко І.В. уточнив, що у його депутатському запиті, який був 

підтриманий депутатами міської ради 28.09.2023, йшлося про іншу суму на 

надання одноразової допомоги мешканцям за зверненнями депутатів – не 

менше ніж 15,0 тис. грн. Запропонував збільшити цю суму до 20,0 тис. грн з 

розрахунку на кожного депутата.  

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція взяти проєкт рішення № 1758 за основу з 

урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з питань бюджету та 

податкової політики. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

Прийнято. 

 

Ставлю на голосування пропозицію депутата Саєнка І.В. внести зміни 

щодо бюджетних призначень департаменту соціальної політики за  

КПКВП 0813242, а саме суму ‟504,0 тис. грн” замінити на суму  

‟840,0 тис. грн” за рахунок зменшення резервного фонду бюджету. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 
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 Бочкова Л.Т. відповіла на запитання депутата Колісніченка Р.М. 

(фракція політичної партії ‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”) щодо 

перерозподілу видатків по галузі охорони здоров’я. Відзначила, що відповідні 

пропозиції були надані управлінням охорони здоров’я міської ради на підставі 

економії, яка утворилася. Пояснила, що запропоновано направити ці кошти 

на придбання обладнання.  

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення за основу і в цілому з 

урахуванням рекомендацій постійної комісії міської ради з питань бюджету та 

податкової політики та пропозиції депутата Саєнка І.В. Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1705 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1412  

‟Про бюджет Кропивницької міської територіальної громади  

на 2023 рік” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 04 лютого 2022 року № 1096 ‟Про затвердження Програми капітального 

будівництва, реконструкції та капітального ремонту об’єктів комунального 

господарства і соціально-культурного призначення міста Кропивницького                                            

на 2022-2024 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1757. 

Доповідач Білокінь С.В. – начальник управління капітального будівництва 

міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1757 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1706 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 04 лютого 2022 року № 1096  
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‟Про затвердження Програми капітального будівництва, реконструкції 

та капітального ремонту об’єктів комунального господарства і соціально-

культурного призначення міста Кропивницького на 2022-2024 роки”  

(зі змінами)” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 02 лютого 

2021 року № 93 ‟Про затвердження Міської програми профілактики та 

протидії злочинності ‟Безпечне місто” на 2021-2023 роки” (зі змінами)”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1759 (доопрацьований). Доповідач 

Шишко О.М. – начальник управління з питань запобігання і виявлення 

корупції міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1759 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1707 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 93  

‟Про затвердження Міської програми профілактики та протидії 

злочинності ‟Безпечне місто” на 2021-2023 роки” (зі змінами)” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 

Відповідно до Регламенту оголошується перерва на годину. 

 

Після перерви о 13.20. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги! 

Прошу зареєструватися. 

 

Проходить реєстрація депутатів міської ради за допомогою 

електронної системи голосування ‟Рада-В”. 

 

Після перерви зареєструвалося 27 депутатів, відсутні 16. Кворум, 

необхідний  для продовження роботи сесії, є. 
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Переходимо до розгляду питань щодо регулювання земельних відносин.  

Проєкти рішень підготовлені управлінням земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища, погоджені постійною 

комісією міської ради з питань екології, земельних відносин та комунальної 

власності. 

 

Рішення приймаються більшістю голосів від загального складу ради, 

тобто 22. 

 

Доповідач Лунгол Р.С., начальник управління земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища міської ради, коротко надає 

роз’яснення щодо проєктів рішень з демонстрацією картографічних 

матеріалів та озвучує рекомендації профільної постійної комісії міської ради. 

 

Перше питання ‒ “Про передачу у власність земельних ділянок 

громадянам”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1597. 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1597 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1708 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1649 (доопрацьований).  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1649 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 21, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

Не прийнято. 
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Надійшла пропозиція від депутатки Павленко Н.А. повернутися до 

голосування відносно проєкту рішення № 1649 (доопрацьований). Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

Прийнято. 

 

Розглядаємо питання ‟Про передачу у власність земельних ділянок 

громадянам”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1649 (доопрацьований).  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1649 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1709 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1675 (доопрацьований).  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1675 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1710 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  



27 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1704.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1704 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1711 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1715 (доопрацьований).  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1715 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1712 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1716 (доопрацьований).  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1716 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1713 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається). 
  

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про надання управлінню капітального будівництва Кропивницької міської 

ради дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки по вул. Пашутінській (біля будинку № 22)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1595 (доопрацьований).  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1595 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1714 “Про надання управлінню капітального 

будівництва Кропивницької міської ради дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки по вул. Пашутінській 

(біля будинку № 22)” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про надання КЗ КДЮСШ № 3 дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки по вул. Віктора Чміленка, 31”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1596 (доопрацьований).  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1596 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 
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Прийнято рішення № 1715 “Про надання КЗ КДЮСШ № 3 дозволу 

на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

по вул. Віктора Чміленка, 31” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про надання ПрАТ ‟Київ-Дніпровське міжгалузеве підприємство 

промислового залізничного транспорту” дозволу на розроблення технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної 

ділянки по вул. Руслана Слободянюка, 172-в”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1598.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1598 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 20, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 8. 

Не прийнято. 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про надання КП ‟РЦРП” дозволу на розроблення технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок по 

місту Кропивницькому”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1599.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1599 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

 

Прийнято рішення № 1716 “Про надання КП ‟РЦРП” дозволу на 

розроблення технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельних ділянок по місту Кропивницькому” 

(додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про надання ТДВ ‟ТМ-АКВЕДУК” дозволу на розроблення технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель по  

вул. Любомира Гузара (Комарова), 66”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1600.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1600 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1717 “Про надання ТДВ ‟ТМ-АКВЕДУК” 

дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель по вул. Любомира Гузара (Комарова), 66” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про надання КП ПО УПРАВЛІННЮ БУДИНКАМИ КІРОВОГРАДСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ дозволу на розроблення технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості) по вул. Віктора Чміленка (між будинками № 78 та 

№ 82)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1627.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1627 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1718 “Про надання КП ПО УПРАВЛІННЮ 

БУДИНКАМИ КІРОВОГРАДСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ дозволу на 

розроблення технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) по  

вул. Віктора Чміленка (між будинками № 78 та № 82)” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про надання Головному управлінню Пенсійного фонду України в 

Кіровоградській області дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки по вул. Дарвіна (біля будинку № 29)”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1628.  

 

Лунгол Р.С. на прохання депутатки Ковальової-Алокілі О.А.  

(голови фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині 

депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання  

‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”) пояснив підстави щодо відведення у постійне 

користування земельної ділянки по вул. Дарвіна (біля будинку № 29) під 

будівництво і обслуговування паркінгів та автостоянок. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще запитання? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1628 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1719 “Про надання Головному управлінню 

Пенсійного фонду України в Кіровоградській області дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки по 

вул. Дарвіна (біля будинку № 29)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про передачу АТ КБ ‟ПРИВАТБАНК” в постійне користування земельної 

ділянки по просп. Промисловому, 23-б”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1594 (доопрацьований).  

 

На прохання депутатки Ковальової-Алокілі О.А. (голови фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”) пояснив 

підстави щодо підготовки доопрацьованого проєкту рішення 1594. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще запитання? Немає. 
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Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1594 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1720 “Про передачу АТ КБ ‟ПРИВАТБАНК” в 

постійне користування земельної ділянки по просп. Промисловому, 23-б” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про передачу ДЕРЖАВНОМУ ЗАКЛАДУ ПРОФЕСІЙНОЇ (ПРОФЕСІЙНО-

ТЕХНІЧНОЇ) ОСВІТИ ‟КРОПИВНИЦЬКИЙ ПРОФЕСІЙНИЙ ЛІЦЕЙ 

СФЕРИ ПОСЛУГ І ТОРГІВЛІ” земельних ділянок по місту Кропивницькому”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1650.  

 

Лунгол Р.С. пояснив, що питання пов’язане з реорганізацією та зміною 

назви навчального закладу. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще запитання? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1650 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1721 “Про передачу ДЕРЖАВНОМУ 

ЗАКЛАДУ ПРОФЕСІЙНОЇ (ПРОФЕСІЙНО-ТЕХНІЧНОЇ) ОСВІТИ 

‟КРОПИВНИЦЬКИЙ ПРОФЕСІЙНИЙ ЛІЦЕЙ СФЕРИ ПОСЛУГ  

І ТОРГІВЛІ” земельних ділянок по місту Кропивницькому” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про передачу управлінню освіти Кропивницької міської ради у постійне 
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користування земельних ділянок по місту Кропивницькому”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 1652.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1652 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1722 “Про передачу управлінню освіти 

Кропивницької міської ради у постійне користування земельних ділянок 

по місту Кропивницькому” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про передачу Виконавчому комітету Подільської районної у місті 

Кропивницькому ради в постійне користування земельної ділянки між 

вулицями Чугуївською та Олімпійською”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1674.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1674 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1723 “Про передачу Виконавчому комітету 

Подільської районної у місті Кропивницькому ради в постійне 

користування земельної ділянки між вулицями Чугуївською та 

Олімпійською” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про передачу КП ‟Електротранс” у постійне користування земельних 

ділянок по місту Кропивницькому”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1701 

(доопрацьований).  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 
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Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1701 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1724 “Про передачу КП ‟Електротранс” у 

постійне користування земельних ділянок по місту Кропивницькому” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про передачу управлінню освіти Кропивницької міської ради у постійне 

користування земельних ділянок по місту Кропивницькому”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 1702.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1702 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1725 “Про передачу управлінню освіти 

Кропивницької міської ради у постійне користування земельних ділянок 

по місту Кропивницькому” (додається).  

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про передачу Комунальній установі ‟Кропивницький міський 

територіальний центр соціального обслуговування (надання соціальних 

послуг)” Кропивницької міської ради  земельної ділянки  

по вул. Кропивницького, 106”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1707.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1707 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1726 “Про передачу Комунальній установі 

‟Кропивницький міський територіальний центр соціального 

обслуговування (надання соціальних послуг)” Кропивницької міської 

ради  земельної ділянки по вул. Кропивницького, 106” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про затвердження Ткаченко М.В. проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по  

вул. Казанській, 11”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1155 

(доопрацьований).  

 

Лунгол Р.С. пояснив підстави щодо підготовки проєкту рішення № 1155 

стосовно зміни цільового призначення земельної ділянки по  

вул. Казанській, 11. 

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), як голова 

постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності поінформувала про результати розгляду постійною 

комісією питання щодо затвердження Ткаченко М.В. проєкту землеустрою 

стосовно відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по 

вул. Казанській, 11 під розміщення магазину. Пояснила, що мешканці 

задоволені розміщенням продуктового магазину у цьому мікрорайоні. 

 

Цертій О.М., депутат міської ради (голова фракції політичної партії 

‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”), висловив зауваження щодо 

розміщення комерційних об’єктів на земельних ділянках, відведених під 

будівництво та обслуговування житлового будинку, господарських будівель і 

споруд (присадибна ділянка) без проведення процедури відкритих торгів 

(аукціону). Виступив проти використання такого підходу при оформленні 

земельних ділянок. Закликав депутатів не голосувати за доопрацьований 

проєкт рішення № 1155.  

 

Яремчук В.С. відзначила, що у приватному секторі є складнощі з 

інфраструктурою та торговельними об’єктами, які реалізують продуктові 

товари. 
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Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), 

закликала депутатів підтримати доопрацьований проєкт рішення № 1155. 

 

Лунгол Р.С. пояснив, що на присадибній ділянці заявник збудував магазин 

та звернувся до міської ради, щоб привести у відповідність земельну 

документацію. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще запитання? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1155 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 2, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1727 “Про затвердження Ткаченко М.В. 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни 

цільового призначення по вул. Казанській, 11” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про затвердження Хачатрян А.С. проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по  

вул. Шульгиних, 13”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1703.  

 

Лунгол Р.С. на прохання депутата Цертія О.М. (голови фракції 

політичної партії ‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”) пояснив 

підстави щодо підготовки проєкту рішення № 1703. Відзначив, що проєкт 

рішення відповідає чинному законодавству.  

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1703 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1728 “Про затвердження Хачатрян А.С. 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни 

цільового призначення по вул. Шульгиних, 13” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про надання ГО ДЮКМЦ НАБТ ‟Конвалія” дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду по вул. Острівській 

(між будинками № 2 та № 4)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1526.  

 

Лунгол Р.С. відповів на запитання депутатки Ковальвої-Алокілі О.А. 

(голови фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині 

депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ 

МОЖЛИВОСТІ”), а саме пояснив вимоги чинного законодавства щодо 

підготовки проєкту рішення № 1526. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1526 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1729 “Про надання ГО ДЮКМЦ НАБТ 

‟Конвалія” дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки в оренду по вул. Острівській  

(між будинками № 2 та № 4)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про надання ТОВ ‟АОИЛ” дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок в оренду по вул. Першій Виставковій,  

смт Нове”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1615.  
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Лунгол Р.С. звернув увагу на цільове призначення земельної ділянки. 

Пояснив, що питання стосується внутрішньої електричної мережі                                     

ТОВ ‟АОИЛ” – встановлення опор для ліній електропередач. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1615 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1730 “Про надання ТОВ ‟АОИЛ” дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельних ділянок в 

оренду по вул. Першій Виставковій, смт Нове” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про надання ТОВ ‟Кіровоградекологія” дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду по  

вул. Промисловій, 1”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1616.  

 

Лунгол Р.С. відповів на запитання депутатки Ковальвої-Алокілі О.А. 

(голови фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині 

депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ 

МОЖЛИВОСТІ”) щодо напряму діяльності  підприємства. Пояснив суть 

питання.  

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1616 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 
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Прийнято рішення № 1731 “Про надання ТОВ ‟Кіровоградекологія” 

дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки в оренду по вул. Промисловій, 1” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про надання Цеюкову А.В. дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки в оренду по вул. Героїв України, 16-а”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1660.  

 

Лунгол Р.С. відповів на запитання депутатки Ковальвої-Алокілі О.А. 

(голови фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині 

депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ 

МОЖЛИВОСТІ”) щодо  підстав для підготовки проєкту рішення.  

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1660 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1732 “Про надання Цеюкову А.В. дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

оренду по вул. Героїв України, 16-а” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про надання ГО ‟ОКМЦ ‟Аеліта” дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду шляхом зміни 

цільового призначення на розі вул. Юрія Олефіренка та пров. Училищного”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1662.  

 

Ткаченко О.В., депутатка міської ради (фракція місцевої організації 

політичної партії ‟Перспектива міста”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), заявила 

про конфлікт інтересів та повідомила, що не братиме участі у голосуванні. 
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Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1662 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1733 “Про надання ГО ‟ОКМЦ ‟Аеліта” 

дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки в оренду шляхом зміни цільового призначення на розі  

вул. Юрія Олефіренка та пров. Училищного” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про передачу ПП ‟Лайтнінг-Кір” в оренду земельної ділянки  

по вул. Преображенській (біля будинку № 5)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1664.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1664 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 20, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

Не прийнято. 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про передачу ТОВ ‟Структура Рент” в оренду земельної ділянки  

по вул. Вокзальній”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1612.  

 

Лунгол Р.С. на прохання депутатки Ковальвої-Алокілі О.А. (голови 

фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині депутатської 

групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”) 

пояснив суть питання.  

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 
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Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1612 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1734 “Про передачу ТОВ ‟Структура Рент” в 

оренду земельної ділянки по вул. Вокзальній” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про передачу ПП ‟Авто-Шанс” в оренду земельної ділянки по  

просп. Університетському, 13-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1659.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1659 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1735 “Про передачу ПП ‟Авто-Шанс” в оренду 

земельної ділянки по просп. Університетському, 13-а” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про передачу Казаряну М.Д. в оренду земельної ділянки по  

вул. Кримській, 74-б”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1669.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1669 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 
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Прийнято рішення № 1736 “Про передачу Казаряну М.Д. в оренду 

земельної ділянки по вул. Кримській, 74-б” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про передачу Розгачову Є.Р. в оренду земельної ділянки по  

вул. Першій Виставковій, 27-в, смт Нове”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1696 (доопрацьований).  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1696 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1737 “Про передачу Розгачову Є.Р. в оренду 

земельної ділянки по вул. Першій Виставковій, 27-в, смт Нове” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про передачу ТОВ ‟Юкрейн Тауер Компані” в оренду земельної ділянки по 

вул. Вокзальній (біля мосту через р. Інгул)”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1697.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1697 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1738 “Про передачу ТОВ ‟Юкрейн Тауер 

Компані” в оренду земельної ділянки по вул. Вокзальній (біля мосту через 

р. Інгул)” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про затвердження Ярошенку О.В. проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки в оренду по вул. Петра Григоренка, 2”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1700.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1700 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1739 “Про затвердження Ярошенку О.В. 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду по  

вул. Петра Григоренка, 2” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про припинення ПП ‟Елтон-22” права користування земельною ділянкою на 

перехресті вулиць Леоніда Каденюка та Юрія Коваленка”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1698.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1698 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1740 “Про припинення ПП ‟Елтон-22” права 

користування земельною ділянкою на перехресті вулиць Леоніда 

Каденюка та Юрія Коваленка” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про надання ТОВ ‟Ласка” дозволу на розроблення технічної документації із 

землеустрою щодо поділу та об’єднання земельних ділянок по  

вул. Руслана Слободянюка, 215”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1711.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 



44 
 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1711 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1741 “Про надання ТОВ ‟Ласка” дозволу на 

розроблення технічної документації із землеустрою щодо поділу та 

об’єднання земельних ділянок по вул. Руслана Слободянюка, 215” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про затвердження ТОВ ‟Укрсфера” технічної документації із землеустрою 

щодо інвентаризації земель по вул. Преображенській (Центральний сквер)”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1666.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1666 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 20, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 3. 

Не прийнято. 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про надання ТОВ ‟ФМ-Альянссервіс” дозволу на розроблення технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель по  

вул. Академіка Тамма, 4-в”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1592.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1592 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 
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Прийнято рішення № 1742 “Про надання ТОВ ‟ФМ-Альянссервіс” 

дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель по вул. Академіка Тамма, 4-в” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про надання ТОВ ‟КЗБМ № 1” дозволу на розроблення технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель по  

вул. Аджамській (територія ‟Веселівського родовища”)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1670.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1670 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1743 “Про надання ТОВ ‟КЗБМ № 1” дозволу 

на розроблення технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель по вул. Аджамській (територія ‟Веселівського 

родовища”)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки земельної 

ділянки по вул. Руслана Слободянюка, 166”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1665.  

 

Цертій О.М., депутат міської ради (голова фракції політичної партії 

‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”), заявив про конфлікт інтересів 

та повідомив, що не братиме участі у голосуванні. 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1665 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 
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Прийнято рішення № 1744 “Про надання дозволу на проведення 

експертної грошової оцінки земельної ділянки по  

вул. Руслана Слободянюка, 166” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про надання дозволу ФОП Дабіжі С.Я. на передачу в суборенду земельної 

ділянки по вул. Кропивницького (біля муніципального ринку)”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1699 (доопрацьований).  

 

Лунгол на прохання депутата Цертія О.М. (голови фракції політичної 

партії ‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”) пояснив пункт 1 

доопрацьованого проєкту рішення № 1699, а саме умову стосовно 

використання земельної ділянки без права забудови шляхом укладання 

додаткової угоди з орендарем щодо внесення змін до договору оренди 

земельної ділянки. Відзначив, що на зазначеній земельній ділянці розташована 

тимчасова споруда.  

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1699 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1745 “Про надання дозволу  

ФОП Дабіжі С.Я. на передачу в суборенду земельної ділянки по  

вул. Кропивницького (біля муніципального ринку)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про надання згоди ТОВ ‟Кононівський елеватор” на встановлення 

земельного сервітуту на частину земельної ділянки по 

вул. Першій Виставковій, 41-д, смт Нове”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1668.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1668 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1746 “Про надання згоди ТОВ ‟Кононівський 

елеватор” на встановлення земельного сервітуту на частину земельної 

ділянки по вул. Першій Виставковій, 41-д, смт Нове” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 15.11.2022  

№ 1401”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1677 (доопрацьований).  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1677 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1747 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 15.11.2022 № 1401” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 09.02.2023  

№ 1493”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1580.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1580 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1748 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 09.02.2023 № 1493” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про розгляд заяви Алєксєєва А.О.”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1253.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1253 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1749 “Про розгляд заяви Алєксєєва А.О.” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про передачу Коваленко Н.П. та Повху В.Л. в оренду земельної ділянки по 

вул. Гоголя, 140-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1742.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1742 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1750 “Про передачу Коваленко Н.П. та  

Повху В.Л. в оренду земельної ділянки по вул. Гоголя, 140-а” (додається).

  

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про відмову у наданні дозволів на відведення земельних ділянок”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1705.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1705 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1751 “Про відмову у наданні дозволів на 

відведення земельних ділянок” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про відмову у наданні дозволів на відведення земельних ділянок”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1706.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1706 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1752 “Про відмову у наданні дозволів на 

відведення земельних ділянок” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про надання КЗ КДЮСШ № 2 дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки по вул. Курганній (біля будинку № 64)”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1718 (доопрацьований).  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1718 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 
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Прийнято рішення № 1753 “Про надання КЗ КДЮСШ № 2 дозволу 

на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

по вул. Курганній (біля будинку № 64)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про внесення змін до рішень Кропивницької міської ради”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 1368.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1368 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1754 “Про внесення змін до рішень 

Кропивницької міської ради” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про затвердження Самодіну М.В. проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по  

пров. Експериментальному”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1651.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1651 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1755 “Про затвердження Самодіну М.В. 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни 

цільового призначення по пров. Експериментальному” (додається).  

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), як голова 

постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та 
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комунальної власності запропонувала повернутися до голосування відносно 

проєктів рішень міської ради, які не набрали голосів, а саме за  

номерами 1598, 1664, 1666. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція від депутатки Яремчук В.С. повернутися до 

голосування відносно питання ‟Про надання ПрАТ ‟Київ-Дніпровське 

міжгалузеве підприємство промислового залізничного транспорту” дозволу на 

розроблення технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки по вул. Руслана Слободянюка, 172-в”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1598. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 19, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

Не прийнято. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція від депутатки Яремчук В.С. повернутися до 

голосування відносно питання ‟Про передачу ПП ‟Лайтнінг-Кір” в оренду 

земельної ділянки по вул. Преображенській (біля будинку № 5)”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1664. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

Колюка О.С.: 

Розглядаємо питання ‟Про передачу ПП ‟Лайтнінг-Кір” в оренду 

земельної ділянки по вул. Преображенській (біля будинку № 5)”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1664.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1664 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1756 “Про передачу ПП ‟Лайтнінг-Кір” в 

оренду  земельної ділянки по вул. Преображенській (біля будинку № 5)” 

(додається). 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція від депутатки Яремчук В.С. повернутися до 

голосування відносно питання ‟Про затвердження ТОВ ‟Укрсфера” технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель по  

вул. Преображенській (Центральний сквер)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1666.  

 

Мосін О.В., заступник міського голови з питань діяльності виконавчих 

органів ради, поінформував, що проєкт рішення міської ради за 

реєстраційним № 1666 стосується інвентаризації земельної ділянки, на якій 

будується ресторан швидкого харчування МакДональдз. Відзначив, що після 

поділу частина цієї земельної ділянки, де здійснюється будівництво, а саме 

сквер, буде передана до комунальної власності міської територіальної 

громади. 

 

Лунгол Р.С. прокоментував, що проєктом рішення пропонується 

скоригувати та уточнити межі суміжних земельних ділянок  

по вул. Преображенській (Центральний сквер), сформованих протягом 

багатьох років.  

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), як голова 

постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності нагадала, що під час громадських слухань щодо 

побудови у місті ресторану швидкого харчування МакДональдз мешканцям 

була дана обіцянка, що частина Центрального скверу буде передана до 

комунальної власності міської територіальної громади до завершення 

будівництва.  

Навела приклад, що у парку Перемоги, який було реконструйовано за 

державні кошти, є недоліки: відсутність поливу, недостатньо потужностей 

для подачі електроенергії, інші. 
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Запропонувала залучити депутатів міської ради до роботи комісії з 

прийому-передачі Центрального скверу на баланс КП ‟Благоустрій”, щоб 

запобігти таким недолікам. 

 

Мосін О.В. прокоментував, що право користування земельною ділянкою 

у парку Перемоги належить КП ‟Благоустрій”, потужностей електроенергії 

там вистачає. Відзначив, що за думкою містян парк Перемоги є найкращим у 

місті.  

 

Лунгол Р.С. на прохання депутата Овчіннікова Д.П. пояснив, що перед 

введенням в експлуатацію земельної ділянки по вул. Преображенській 

(Центральний сквер) необхідно виправити недоліки стосовно меж земельної 

ділянки зі сторони тротуарної лінії, які були виявлені в процесі будівництва 

ресторану швидкого харчування МакДональдз. Поінформував, що система 

поливу зелених насаджень передбачена проєктом, системи 

електропостачання розведені і мають всі необхідні потужності. Відзначив, 

що в процесі виконання земляних робіт було виявлено, що коренева система 

деяких дерев у сквері є слабкою через фундаменти старих будівель, 

розташовані на глибині 80 см, тому аварійні дерева були ліквідовані.  

Звернув увагу, що більша частина земельної ділянки буде передана на 

баланс комунального підприємства зі всіма зеленими насадженнями та 

джерелами комунікації. Наголосив, що після введення об’єкта будівництва в 

експлуатацію в першу чергу буде здійснено поділ та повернення її до 

комунальної власності.  

 

Яремчук В.С. уточнила свою пропозицію. Пояснила, що запропонувала 

включити депутатів до складу комісії, яка буде здійснювати прийом 

земельної ділянки, а саме частини Центрального скверу, до комунальної 

власності міської територіальної громади. 

 

Цертій О.М., депутат міської ради (голова фракції політичної партії 

‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”), звернувся з проханням 

розглядати питання по суті, не переводячи в дискусію стосовно парків, 

скверів та інше. Запропонував перейти до голосування відносно проєкту 

рішення № 1666. 

 

Колюка О.С.: 

Ставлю на голосування пропозицію повернутися до голосування відносно 

питання ‟Про затвердження ТОВ ‟Укрсфера” технічної документації  

із землеустрою щодо інвентаризації земель по  

вул. Преображенській (Центральний сквер)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1666. Прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 19, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

Не прийнято. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще пропозиції? Немає. 

Чи є бажаючі виступити з питання ‟Різне”? Немає. 

 

Шановні депутати, депутатки! 

Всі питання, включені до порядку денного на шістнадцятому засіданні 

дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання, розглянуті. 

 

Пропоную завершити шістнадцяте засідання дев’ятої сесії. Про дату та 

час проведення наступного пленарного засідання вам буде повідомлено 

заздалегідь. 

Дякую усім за роботу! 

 

 

 

Секретар міської ради       Олег КОЛЮКА 

 
 


